
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 469
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor ministeriet på den ene side udtaler sig
om, at sovemedicin ikke er førstevalg i behandlingen af børn og unge med
særlige søvnproblemer f.eks. som følge af ADHD, mens ministeriet på den
anden side fortsat lader Ankestyrelsen vurdere og afvise relevante klagesager
fra borgere, der har fået afslag på deres ansøgninger om en kugledyner eller
kædeveste ud fra betragtninger om, at alle medicinske muligheder som f.eks.
melatonin ikke er udtømt. Der henvises til Sundheds- og Ældreministeriets
brev til Danske Regioner af 16. august 2016 om opfølgning på samråd AG om
kugle- og kædedyner.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. februar 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del  Spørgsmål 469
Offentligt


